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Verslag Algemene Ledenvergadering 
Plaatselijk Belang Rheezerveen/Heemserveen e.o. 

 
Gehouden op maandag 20 maart 2023; Locatie: Camping “De Klimberg”, Ommerweg 27 

Rheezerveen. 
 
Er zijn ongeveer 90 personen aanwezig. 
 

1. Opening door de voorzitter Eddy Schottert. Hij heet iedereen van harte welkom en is 
blij met de grote opkomst. 
Hij deelt mede dat burgemeester Offinga en een aantal raadsleden wat later komen 
i.v.m. een vergadering op het gemeentehuis.  
 

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 14 maart 2022: 
 

Het verslag (2022) is gepubliceerd op de website van PB: 
www.pbrheezerveenheemserveen.nl   
Er zijn geen opmerkingen en/of vragen en het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Terugblik afgelopen jaar:  
 
- Algemeen: Het afgelopen jaar heeft het bestuur 10 keer vergaderd. Op 4 oktober 

hebben we in, een aparte vergadering, gesproken met Hans de Groote 
(projectleider  bij de Gemeente Hardenberg) en contactambtenaar Ingrid Franke. 
In deze vergadering hebben we gesproken over de stand van zaken ten aanzien 
van het zonnepark en de ontwikkelingen van bedrijventerrein Heemserpoort. In 

de vergadering van 12 oktober waren onze  nieuwe gebiedswethouder Linda 
Verschuur en Ingrid Franke aanwezig en op donderdag 24 november hebben wij 
gewandeld (in kader van ‘Route 29”) met Burgemeester Offinga. Tijdens- en na 
afloop van deze wandeling hebben wij gesproken over o.a. de verkeersveiligheid 
en de leefbaarheid in Heemserveen/Rheezerveen. Kortom: het bestuur heeft 
regelmatig en vooral goede contacten met de Gemeente Hardenberg. 
 

- AED’s: februari jl. is de 8e AED in ons gebied geplaatst bij, en mede gefinancierd 
door, het bedrijf Kekkilä-BVB Gardening (voorheen Bogro) aan de 
Rheezerveenseweg 1b. Dank- woorden en een mooie bos bloemen zijn er voor 
Ernst-Jan Veldkamp, locatiemanager van “Bogro”. In 2023 zijn er 3 
herhalingscursussen gepland.  Tevens zal er, bij minimaal 6 aanmeldingen, door 
Hartveilig Hardenberg een basiscursus Reanimatie en bediening AED gegeven 
worden. Eddy Schottert meldt zich zelf hierbij direct als eerste deelnemer aan.  

 
- AZC: Er heeft zich onlangs een zeer triest, dodelijk incident voor gedaan op het 

AZC-terrein. Burgemeester Offinga en locatiemanager David Korver zullen na de 
pauze hier uitgebreid op terugkomen 

 

- Zonnepark “Heemserveen”: de werkzaamheden voor de aanleg van het park zijn 
in februari  opgestart. De verwachting is dat deze werkzaamheden in mei/juni 
worden afgerond. Met de realisatie van het Zonnepark komt ook het toegezegde 
Gebiedsfonds vrij. Met geld uit dit gebiedsfonds wordt het verenigingsgebouw 
“De Samenkomst” van PKN Hardenberg-Heemse overgenomen. Tevens is er 
dan nog een bedrag over om een begin te maken van het duurzaam maken van 
het gebouw. 

 

http://www.pbrheezerveenheemserveen.nl/
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4. Financiële verantwoording over de afgelopen jaren: 
 
Eddy geeft het woord aan Tom Kerssies. Hij geeft aan dat hij samen met Jan 
Hindriks bij penningmeester Anja Lenderink is geweest. Ze zijn hartelijk ontvangen 
en onder het genot van een kop koffie hebben zij de kas gecontroleerd. 
Tom geeft aan dat de financiële overzichten er prima verzorgd uitzagen en dat de 
boekhouding klopte. Op basis hiervan kan er décharge aan het bestuur verleend 
worden. 
Als nieuw lid van de kascommissie meldt zich Anita Roelofs. De kascommissie 
bestaat dus nu uit Tom Kerssies en Anita Roelofs. De voorzitter bedankte Jan 
Hindriks voor zijn inzet. 
De jaarrekening is vervolgens besproken. Hier over waren geen vragen. 
 

 
5. Bestuursmutaties: 

 
Aftredend zijn Alexander Pullen, Frank Detert Olde Weme, Henk Schuldink, Anja 
Lenderink en Harry Redder 
Het bestuur stelt herbenoeming voor van Alexander Pullen, Anja Lenderink en Harry 
Redder. De aanwezigen bevestigen de herbenoemingen met een applaus. 
Frank Detert Olde Weme en Henk Schuldink zijn aftredend en niet herkiesbaar. Eddy 
spreekt beide heren toe. Frank en Henk worden bedankt met een boeket bloemen en 
applaus vanuit de zaal.  
Esther Hamhuis en Roelof Kamphuis zullen de vrijgekomen plaatsen binnen het 
bestuur overnemen.  
 

 
6. Rondvraag 

 
Eddy deelt mee dat de Provincie een projectmanager heeft aangesteld om de 
problemen met de “Watergat” fietstunnel op te lossen. Zoals bekend loopt er water 
de tunnel in en is het hierdoor ’s winters erg glad. 
 
Vanuit de zaal komen de volgende vragen: 
 
Willemsdijk: Hier wordt erg hard door automobilisten gereden. Er kunnen 
gevaarlijke situaties ontstaan als fietsers komende van het fietspad niet goed 
opletten bij het oprijden van de Willemsdijk. Vraag is of hier een “sluisje” geplaatst 
kan worden. Tevens de opmerking dat er veel fietsers zonder licht en ook vaak met 
meer dan 2 fietsers naast elkaar fietsen. 
 
Paaltje op fietspad bij fietstunnel Witte Paal: Onlangs is hier een vrouw ernstig 
komen te vallen. Graag het paaltje verwijderen. (NB. Paaltje is inmiddels verwijderd) 

 
Onderhoud terrein Zonnepark: wie gaat het onderhoud uitvoeren. Omwonenden 
zitten niet te wachten op Jacobskruid. Antwoord: Solar Fields doet het onderhoud. 
PB zal dit met hen opnemen.  
 
Bovenstaande vragen zullen besproken worden en waar nodig meegenomen worden 
naar de gemeente. 

 
7. PAUZE:  
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In de pauze wordt aanwezigen de mogelijkheid gegeven tot het betalen van de 
contributie. Hier werd goed gebruik van gemaakt. 

 
8. AZC: David Korver verteld wat er zich die bewuste dag, van het dodelijke, 

steekincident heeft afgespeeld op het AZC. Het slachtoffer was een willekeurig 
slachtoffer. De dader heeft psychische problemen en had eigenlijk in Veldzicht 
gehuisvest moeten zijn. 
Voor Burgemeester Offinga is het volstrekt onaanvaardbaar wat er is gebeurd en 
heeft uiteraard de vraag gesteld: “Wat is er aan de hand op het AZC dat dit heeft 
kunnen gebeuren”. N.a.v. de eerste gesprekken is er een instroomstop ingevoerd 
zodat het aantal inwoners terug is gegaan van ca.725 naar ca. 630. Dit geeft het 
COA ruimte om kamers opnieuw in te delen of personen apart op een kamer te 
plaatsen. 
In gesprekken tussen Gemeente, Politie en COA is benadrukt dat er betere 
screening van de AZC-bewoners aan de “voorkant” moet plaatsvinden. Dus weet 
welke personen met welke problemen er binnen komen op het AZC. Ook is er 
gesproken over het “afbouwen” van het aantal asielzoekers uit veilige landen. Veel 
problemen worden momenteel veroorzaakt door personen uit deze landen.  

 
9. Gast spreker: Dhr. Johan Bel (Mijn Waterfabriek) 

Klimaatverandering en druk op de drinkwaterkwaliteit maken het noodzakelijk om 
regenwater op te vangen en te gebruiken. Wat zijn de mogelijkheden in uw woning of 
bedrijfspand. 
Volgens Johan moeten we van “kampioen waterafvoerder” naar “kampioen 
wateropvang” veranderen. Door klimaatverandering zullen perioden van heftige 
regenval en lange droge periodes zich afwisselen. Water langer vasthouden zal dus 
in de toekomst steeds belangrijker worden. 
Een bijzonder interessant verhaal en erg actueel.  
Meer bijzonderheden kunt u lezen op www.mijnwaterfabriek.nl of informatie ophalen 
in de showroom aan de Bruchterweg 88 in Hardenberg. 

 
10. Sluiting om 21.45 uur: Eddy bedankt alle aanwezigen voor hun komst en onder het 

genot van een drankje én de traditionele gehaktbal werd nog gezellig nagepraat. 
 

http://www.mijnwaterfabriek.nl/

